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Zápis z otevřeného jednání Hlavního výboru 

Spolku rodičů a přátel školy při MŠ Krynická 

Se sídlem Krynická 490/2, Praha 8 IČO: 47606819 

 

Datum a místo členské schůze: 12. 1. 2023, 17:00, MŠ Krynická třída Tygříků 

 

Přítomni: 

Členové: Petr Duras, Petra Zemenová, Zdeňka Vacková, Martina Horáková,  

Silvie Jurečková  

Za MŠ Krynická: Jana Bernasová, Zdeňka Kratinová, Milena Grofová 

Zapisovatel: Petr Duras  

 

Program: 

 

1) Vyhodnocení podzimní činnosti SRPŠ a proběhlých akcí 2022/23 

           

Fotografování  

- Přítomní členové byli spokojeni s novým provedením fotografií ve formě portrétu. 

Vánoční fotografie (děti na sáňkách) se líbila jen někomu.  
- Paní ředitelka informovala výbor SRPŠ, že rodiče by dle jejích zkušeností preferovali 

vánoční fotografie, tak jak byly provedeny v předchozích letech (tj. společnost 

PRESTIGE PHOTO s.r.o.).  

Závěr: Pro následující roky bude navrácena vánoční fotografie tak, jak byla dříve, 

tj. společnost PRESTIGE PHOTO s.r.o. Nová paní fotografka bude oslovena na jarní 

skupinové focení. Současně bude s paní fotografkou domluvena možnost nechat děti 

vyfotografovat také individuálně.   

 

Lampionový průvod  

- Lampionový průvod zakončený ohnivou show měl u dětí i dospělých úspěch.  

- S ohnivou show byla maximální spokojenost, nicméně není vhodné ji opakovat každý 

rok. Na schůzi bylo domluveno, že na příští rok 2023/2024 bude místo ohnivé show 

objednán opět ohňostroj.   

 

Adventní dílničky 

- Adventní dílničky se konaly ve spojovací chodbě MŠ (větší prostor než ve třídách), 

což bylo hodnoceno velmi pozitivně.  

- Moc velké poděkování bylo vysloveno Martině Horákové. Ta připravila nádherné 

výrobky, které zvládly vyrobit jak malé děti, tak byly zároveň vhodné i pro předškoláky. 

- Výrobky byly zvoleny tak, aby jeden výrobek mohlo vyrábět současně 

 pět až šest dětí. 

- Paní ředitelka velmi ocenila, že všechny děti během dílniček pracovaly, neboť nebyly 

rozptylovány hracími prvky, jako tomu bylo v případě dílniček ve třídách.  
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- Z důvodu velké naplněnosti místnosti (spojovací chodby) se budou v rámci 

Velikonočních dílniček vyrábět pouze 4 výrobky (místo 5). 

 - Bude třeba vyřešit odkládání kabátů. 

 

Adventní jarmark  

- Letošní adventní jarmark byl velmi bohatý na výrobky.  

      - děti ve třídách vyrobily nádherné věci 

      - výrobky z dílniček se dětem také velmi povedly 

      - individuálně oslovení rodiče se také postarali o bohatý výběr vánočně laděných  

         výrobků 

- Byl menší výběr občerstvení/sladkostí, které donesli rodiče. Zde je potřeba podpořit 

větší zapojení rodičů na dané akci. 

- Venkovní jarmark na zahradě MŠ dlouhodobě trápí výpadky proudu, což se letos 

velmi negativně projevilo při prodeji párků v rohlíku. Párky byly studené a dlouho se 

na ně čekalo. Na schůzi bylo domluveno, že SRPŠ pořídí plynový gril, který ulehčí 

elektrické síti MŠ. Současně se hledá vhodný hotdogovač (pouze trny). V tuto chvíli se 

hotdogovač na akce půjčuje a nadále to nebude již možné. 

- Do budoucna se plánuje udělat na jarmarku bohatší kulturní program, a to oslovením 

DDM a lidové školy umění. 

 

 

 

2) Vyhodnocení rozpracovaných projektů 

 

Babičkovské čtení je rozpracovaný projekt, který bychom rádi ve školce uskutečnili. 
Kateřina Nová, která bohužel na dnešní schůzi nebyla přítomna, oslovila 

dobrovolnickou organizaci Přečti. Zástupkyně dané organizace navštívila, 

za přítomnosti Katky Nové, paní ředitelku. V následujícím období oslovíme rodiče a to  

e-mailem s žádostí o spolupráci a ve školce budou také vyvěšeny „náborové letáčky“, 

kdy zkusíme individuálně oslovit vytipované babičky a dědečky, kteří do školky chodí. 

 

 

 

3) Časový harmonogram jarních akcí 

 

Na schůzi byly domluveny termíny jarních akcí a příští schůze SRPŠ. 

- velikonoční dílničky – úterý 14. 3. od 16:30 

- velikonoční jarmark – čtvrtek 30. 3. od 15:30 

- ukliďme školku – čtvrtek 27. 4. od 16:00 

- den dětí – čtvrtek 1. 6. od 15:30 
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4) Příprava projektů na následující školní rok 2023/24 ve spolupráci 

se školkou 

 

- Velké poděkování paní učitelce Grofové za zařazení: 

         - hudebního programu s Českou filharmonií  

         - ekologicko vzdělávacího programu „Když les usíná“ 

Oba projekty byly v souladu se snahou o maximální druhovou pestrost a současně 

o kvalitu obsahu akcí ve školce. Obě akce byly z nám známých reakcí dětí 

i učitelského sboru hodnoceny velmi pozitivně.  

Příští rok bude snaha zařadit do programu školky také vánoční koncert České 

filharmonie ve školce. 

 

- Současně byly ze strany školky i SRPŠ dány podněty pro další typy akcí jako 

například kuchařské, kutilské, místopisné atd. 

 

- Plavba lodí: Ze strany školky bylo konstatováno, že se snižuje kvalita této akce, 

zejména v oblasti občerstvení a kvality průvodce. Jelikož se této akce účastní velký 

počet dětí, tak byly vypraveny dvě lodě. Zatímco na jedné lodi byly děti nadšeny 

z výkonu průvodce, na druhé lodi průvodce děti naprosto nezaujal. Cílem plavby není 

z našeho pohledu jen se projet, ale také pomalu poznávat naše krásné město 

a vytvářet zájem o místopis.  

 

- Následně vznikla diskuse nad množstvím akcí a jejich financováním. 

  Závěr diskuse by se dal shrnout asi takto: 

    - prozatím nechceme zvyšovat současný jednorázový příspěvek členů SRPŠ  

    - máme zájem o to, aby pokud se naskytne možnost kvalitní akce, tak aby  

       tato akce byla následující rok zařazena do programu  

    - pokud jsou akce kvalitní, tak nesnižovat jejich počet, ale jít cestou spoluúčasti  

       rodičů (finančně náročné akce, nebo akce, které nejsou zahrnuty ve schváleném  

       rozpočtu SRPŠ). Tím by se případná finanční náročnost rozložila do celého roku,  

       a ne do jedné platby 

 

 

5) Dotazy na SRPŠ nebo vedení školky 

 

Školka v přírodě 

Školka v přírodě letos nebude, a to z důvodu nenalezení vhodného objektu. Objekt, 

který školka dlouhodobě využívala, je v majetku městské části Praha 1 a ta školce 

nabízela neobsazené termíny. Letos bohužel žádná nabídka nepřišla.  
Výhodou tohoto objektu byla např. noční hlídací služba a zdravotník, čímž se velmi 

výrazně snížil počet lidí, které je potřeba na tuto akci vyhradit.  

Pokud by někdo z rodičů věděl o nějakém vhodném objektu, dejte nám prosím vědět. 
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Čipy pro vstup 

Vedení školky získalo několik nabídek od firem, které by tento projekt mohly 

zrealizovat. Získané nabídky školka následně poskytla zřizovateli MŠ s žádostí o výběr 

způsobu financování. V tuto chvíli se čeká na další postup, a to i vzhledem 

k podzimním volbám do zastupitelstev.  

 

 

 

Termín další schůze byl zvolen 16. 2. 2023 v 17 hodin. 

 

 

 

 

 

Dne: 12. 1. 2023 

Zapsal: Petr Duras 

 

 

 

 

Se zněním zápisu souhlasí: Petr Duras – předseda výboru 

 

 

 

 

 

 Petra Zemenová – místopředseda výboru 

 

 

          

 

 

 

 

 

 

 


